

The Group assists young entrepreneurs with free workspace 集团赞助工作空间 支持年轻人发展科创事业



Hong Kong X-Tech Startup Platform X-LAB co-working space at Infotech Centre in Kwun Tong
香港X科技创业平台共创空间X-LAB位于观塘讯科中心

30

The Group has had different initiatives to serve the community and assist talented young people over the years, most recently providing about 930 square metres (10,000 square feet) of fitted office space to the Hong Kong X-Tech Startup Platform to support local technological innovations.

The first phase of 325 square metres (3,500 square feet) for the Hong Kong X-Tech Startup Platform X-LAB co-working space at Infotech Centre in Kwun Tong opened late last year. The X-LAB co-working space is a major component of the startup research platform for young entrepreneurs looking for guidance and support from mentors and investors to bring technological innovations to the market. The second phase of co-working space is scheduled to open this year, bringing the total area to about 930 square metres (10,000 square feet).

集团多年来以不同形式回馈社会，扶助年轻人发展。最新例子为免费提供约930平方米（10,000平方呎）连装修场地予香港X科技创业平台作为创业工作空间，以协助推动本地科创事业的发展。



Secretary for Innovation and Technology of the HKSAR Government Nicholas Yang (centre), Hong Kong X-Tech Startup Platform Chairman Neil Shen (left) and Group Executive Director Christopher Kwok (right) at the X-LAB co-working space opening
香港特别行政区政府创新及科技局局长杨伟雄（中）、香港X科技创业平台主席沈南鹏（左）及集团执行董事郭基泓（右）出席共创空间X-LAB的开幕仪式

香港X科技创业平台共创空间X-LAB位于观塘讯科中心，第一期面积约325平方米（3,500平方呎），已于去年底开幕。共创空间X-LAB为创业平台研究院的重要组成部分，让创业团队可在此接

受导师及投资者指导与协助，将科技创新产业化。第二期共创空间预期可于今年投入使用，届时总面积约达930平方米（10,000平方呎）。